



粵 華 中 學  
(鮑思高慈幼會)  
澳門得勝馬路十八號  
**YUET WAH COLLEGE**  
(Salesians of Don Bosco)  
18, Estrada da Vitoria  
MACAU

## 畢業班行事錄 (2013-2014)

敬啟者：

本學年度行將結束，謹將有關行事摘要輯錄如下，請督促 貴子弟依時行事為盼。如在校曆表已擬定之事項，將不在此註明。

此致

貴家長 / 監護人台啟

### 行事摘要輯錄如下

5月20、21日(星期二、三)：F6及高三補考(詳情另行通知)。

5月23日(星期五)：應屆畢業班(F6及高三)畢業聚餐。

席設聯邦酒家，下午準7:30入席。(學生須於6:45到達會場)

6月19日(星期四)：下午1:30：在本校千禧館禮堂，畢業典禮總綵排。

綵排完畢，高中畢業班學生領取學年成績表。

6月22日(星期日)：下午3:00：在本校千禧館禮堂舉行畢業典禮，請穿著整齊校服結上領帶出席。(學生須於下午1:30回校)

歡迎 貴家長 / 監護人 蒞席觀禮。

校務處

2014年4月30日



回 條 (請填妥回條於翌日交 貴子弟呈班主任存錄)

頃接 貴校畢業班行事錄，當依時督促小兒行事。此覆

班級：\_\_\_\_\_ 班號：\_\_\_\_\_ 學生姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_



粵 華 中 學  
(鮑思高慈幼會)  
澳門得勝馬路十八號  
**YUET WAH COLLEGE**  
(Salesians of Don Bosco)  
18, Estrada da Vitoria  
MACAU

30<sup>th</sup> April 2014

## Reminders for Graduating Students (2013 - 2014)

Dear Parents/ Gardians,

The academic year 2013-2014 is drawing to a close so we would like to remind you and your son/daughter about the following events prior.

**May 20<sup>th</sup> (Tue) & 21<sup>st</sup> (Wed):** Resit for F.6 and S.M.3(Time of the exams will be announced later).

**May 23<sup>rd</sup> (Fri):** Graduation Dinner at 7:30 p.m. at the The Federal Restaurant. (Students are requested to come to Restaurant at 6:45 p.m.)

**June 19<sup>th</sup> (Thu) 1:30 p.m.:** All the graduates of F.6 and S.M.3 must be present at the Graduation Ceremony Final Rehearsal in the Jubilee Hall.

The Distribution of Academic Reports to F.6 and S.M.3 students after the Rehearsal.

**June 22<sup>nd</sup> (Sun) 3:00 p.m.:** All the Graduates and students concerned are to be present at the Ceremony in the Jubilee Hall. (Students are requested to come to school at 1:30 p.m.)

**N.B.:** 1. All graduates are required to wear their summer school uniform with the school necktie.

2. Parents are welcome to attend the Ceremony.

General Office



### Reply slip

(Please return this slip to the Form Teacher the day after receiving this notice.)

Dear Sir/Madam,

I have noted the contents of the Circular for all Graduates (2013-2014) and I will remind my son/daughter to follow the schedule.

Class: \_\_\_\_\_ No: \_\_\_\_\_ Student's name: \_\_\_\_\_

Parent's signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_